
Nyt bilag til punkt 6 "Status på ønsket om at få et plejecenter på Christianshavn" 

 

 

 

Fra: Ruth Plovgaard  

Sendt: 8. september 2019 18:01 

Til: Christian Christensen; Poul Cohrt; Asbjørn Kaasgaard; Sven Erik Brockdorff; Jette Philipsen; Jens B. 

Sørensen 

Emne: Rettelse til ref. af CLU-mødet 28.8.19 

 

Til FU og Christian 

 

Efter at have talt med flere af jer i dag på C-dagen, gør jeg nu skriftligt opmærksom på den meget kedelige 

fejl, der er i referatet af CLU-mødet den 28.8.19. 

Det drejer sig om side 34 i referatet, der handler om brevet til overborgmesteren vedr. plejehjemssagen. 

Det ændringsforslag, som jeg er citeret for på omtalte side 34, er ikke det, jeg sagde på mødet, hvor jeg gav 

udtryk for, at det ville være rigtigt, at det blevet fremhævet, at det var plejehjemgruppens brev, der samme 

aften var blevet godkendt af lokaludvalget. 

 

Så jeg ønskede på ingen måde, at plejehjemsgruppens underskrift skulle udgå af henvendelsen. 

 

Jeg vil bede om, at få rettelsen ført til referat, gerne på en sådan måde, at mit ændringsforlag så helt 

bortfalder, men at henvendelsen til overborgmesteren bliver godkendt, som afsnit 9 oprindeligt var (side 

27 i mødeindkaldelsen). 

 

Jeg vil umiddelbart mene, at man må sende en ny korrekt henvendelse til overborgmesteren og vil bede FU 

om at bakke dette op. 

 

M.v.h. Ruth Plovgaard 

  

 


